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Abstract (en)
The device has a supply unit (5) with an intake conveying device (2) and a treating station (6) with a treating head (4). A discharge unit (7) is
provided with a discharge conveying device (3). A positioning unit places the containers (1) e.g. reusable barrel, on respective conveying devices at
a defined position, so that the containers are transferred into the treating station by overpushing devices (8, 9), and the treating head associated with
the treating station is brought into a cover. The head is moved in the direction of the containers by a lifting device.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Behandlungsvorrichtung für Behälter (1), insbesondre Mehrwegfässer, mit wenigstens einem Behandlungskopf (4)
sowie zumindest einer Fördereinrichtung (2,3), wobei zusätzlich eine Positioniereinheit vorgesehen ist, welche den jeweiligen Behälter auf der
Fördereinrichtung an einer definierten Stelle platziert, so dass der Behälter mittels einer Überschubvorrichtung (8,9) in eine Behandlungsstation (6)
überführt und mit dem dortigen zugehörigen Behandlungskopf in Deckung gebracht werden kann.
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